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RG.0012.17.2020 
 

 
Protokół Nr 17/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
odbytego w dniu 25 sierpnia 2020 roku. 

 
 
Porządek posiedzenia:  

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  
II. Przyjęcie porządku obrad.  
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję.  
V. Wolne wnioski i zapytania.  
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1402 a zakończyła o 1440. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, który 
powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili otwarcia 
posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek obrad.  
Komisja przyjęła porządek  obrad do realizacji. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 
 
Ad. IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości w drodze przetargu 
stanowiącej własność Gminy (Radomyśl) przedstawiła inspektor ds. gospodarki 
nieruchomościami Magdalena Grębowiec. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy (Radomyśl) przedstawiła 
inspektor ds. gospodarki nieruchomościami Magdalena Grębowiec. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie.  
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Ad. IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy (Orzechów) przedstawiła 
inspektor ds. gospodarki nieruchomościami Magdalena Grębowiec. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. IV/4. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy (Żabno) przedstawiła 
inspektor ds. gospodarki nieruchomościami Magdalena Grębowiec. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. IV/5/6/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy (Rzeczyca Długa dz. nr ew. 1374/4). 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy (Rzeczyca Długa dz. nr ew. 1374/5). 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy (Rzeczyca Długa dz. nr ew. 1374/6. 
W/w projekty uchwał jednocześnie przedstawiła inspektor ds. gospodarki nieruchomościami 
Magdalena Grębowiec. 
W głosowaniu projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. IV/8. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zgłoszenia do Wojewody Podkarpackiego inicjatywy 
wystąpienia z wnioskiem do Prezydenta RP o nadanie odznaczeń „Krzyże Zasługi” 
przedstawił insp. ds. Rady Gminy Piotr Chodur. 
Poinformował o propozycjach zmian dot. §1 w projekcie uchwały zgłoszone na posiedzeniu 
Komisji Oświaty i Spraw Społecznych tj.: 
1). Dopisanie do listy osób proponowanych do odznaczenia ujętej w projekcie uchwały osoby 
Wójta Gminy Jana Pyrkosza z wnioskiem o przyznanie Srebrnego Krzyża Zasługi. 
2). Wykreślnie z wykazu Przewodniczącego Rady Gminy zgodnie z jego wnioskiem. 
 
Przewodniczący Komisji  poddał propozycje pod głosowanie. 
W głosowaniu za dopisaniem Wójta Gminy do listy osób proponowanych do odznaczenia 
głosowało 4 radnych – jednogłośnie. Kwestią do rozważenia i ustalenia jest stopień 
odznaczenia – Srebrny czy Złoty Krzyż Zasługi. 
Za wykreśleniem z listy Przewodniczącego Rady  nie głosował żaden radny. Czterech radnych 
(jednogłośnie) głosowało za pozostawieniem jego osoby na  liście do odznaczenia. 
 
W głosowaniu projekt uchwały po zamianie został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za – 
jednogłośnie.  
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Ad. IV/9. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Podkarpackiemu przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za – jednogłośnie.  
 
Ad. IV/10.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Radomyśl nad Sanem na lata 2020 – 2031 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za – jednogłośnie.  
 
Ad. IV/11.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2020 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za – jednogłośnie.  
 
Ad. IV/12.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za – jednogłośnie.  
 
Ad. V. 
Radny Julian Geneja zawnioskował o wystąpienie do PGW Wody Polskie Zarząd Zlewni w 
Stalowej Woli o podniesienie tamy na rz. Jodłówka znajdującej się między m. Żabno, a m. 
Wola Rzeczycka w celu zapewnienia spływu wody. 
 
Ad. VI.  
Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  
 
 

             Przewodniczący Komisji  

                   Tomasz Budziło 

Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 
 
 
 


